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Protokół z III sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 29 stycznia 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.09 – 19.35 
 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 

Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. Następnie Przewodniczący przywitał przybyłą na sesję Panią Martę Patenę - 
Radną Miasta Krakowa. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie w imieniu Zarządu złożył następujące wnioski: 

 wniosek o włączenie do porządku obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 
ust. 3 Statutu projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 
przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016 
(druk nr 22). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do 
głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 
się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony w pkt 3. 

 wniosek o włączenie do porządku obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 
ust. 3 Statutu projektu uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
(druk nr 23). W dyskusji głos zabrali Radni: Teresa Grzybowska, Krzysztof Stanek. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 20 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony w pkt 4. 

W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 
punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Określenie wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania 

w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016  

 projekt uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 
przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016 
(druk nr 22) - projekt Zarządu. 

4) Powołanie Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 projekt uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie (druk nr 23) – projekt Zarządu. 

5) Oświadczenia i komunikaty. 
6) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Określenie wysokości środków finansowych przeznaczonych do 
rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2016.  
 Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały oraz zgłosił poprawkę, ustalającą 
wysokość środków na 100 000 zł, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: 
Teresa Grzybowska, Krzysztof Stanek, Krzysztof Sułowski, Jarosław Kajdański, Marek 
Mariusz Tytko, Zofia Filipowicz oraz Radna Miasta Krakowa Marta Patena. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania zgłoszonej przez Przewodniczącego poprawki, którą przyjęła w 
głosowaniu: 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła 
do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 20  głosów „za”, 
0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr III/18/2014 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 29 stycznia 2015 roku. 
 
Ad. 4. Powołanie Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie.  
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Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję 
i poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji. Zgłosili się następujący Radni: 
Dorota Kolanowska, Anna Maria Miłowska, Krzysztof Kot, Miłosz Mleczek, Krzysztof Stanek, 
Krzysztof Sułowski. Następnie Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę zawierającą nazwiska 
kandydatów, którą Rada przyjęła w głosowaniu: 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 20 – głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr III/19/2014 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
29 stycznia 2015 roku. 

 
Ad. 5. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Rady poinformował o udzieleniu Wiceprzewodniczącemu Kazimierzowi 
Bożkowi upoważnienia, zgodnie z wymogami statutu. 

 Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał pismo dotyczące projektu VELOCCITA. 

 Radny Adam Zabdyr, w związku z pismem ZIKiT-u, poprosił, aby Radni wskazali miejsca 
pod pojemniki na odzież używaną w swoim okręgu. Głos w tej sprawie zabrali Radni: 
Krzysztof Stanek, Zofia Filipowicz, Kazimierz Bożek, Danuta Zamulińska, Krystyna 
Gawrysiak, Teresa Grzybowska, Adam Zabdyr, Jarosław Kajdański, Janusz Kostrz. 
Radni poruszyli kwestię złego stanu pojemników i pojawiającego  się wokół nich 
śmietnika, zwrócili uwagę na możliwość przekazywania odzieży do Caritasu czy PCK 
i zaproponowali, aby takie pojemniki nie były ustawiane na terenie Dzielnicy XI. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska na 
kolejnym posiedzeniu zajęła się ponownie tą sprawą i przedstawiła konkretne 
stanowisko. 

 Radny Kazimierz Bożek zwrócił się z pytaniem do Radnej Miasta Krakowa Marty Pateny 
w sprawie budek i karmników dla ptaków oraz podatków płaconych przez mieszkańców 
spółdzielni bez możliwości otrzymania środków gminnych na chodnik czy ogródek 
jordanowski. Radna Marta Patena udzieliła odpowiedzi. W dyskusji głos zabrali również 
Radni: Krzysztof Sułowski, Miłosz Mleczek, Kazimierz Bożek, Marek Mariusz Tytko, 
Krzysztof Stanek. 

 Radny Krzysztof Stanek zwrócił się do Radnej Marty Pateny o wykupienie przez gminę 
terenów pod Park Drwinki. W tej sprawie głos zabrał również Radny Jarosław Kajdański 
oraz Radna Miasta Marta Patena. Radni zwrócili uwagę na intensywne zabudowywanie 
tego terenu i brak miejsc postojowych.  

 Radny Krzysztof Kot zwrócił się do Radnej Marty Pateny w sprawie możliwości  
bezpłatnego parkowania wokół Błoń.  

 Radny Janusz Kostrz zwrócił się do Radnej Marty Pateny z prośbą o dokończenie 
ul. Kordiana, która odciążyła by ruch na ul. Wysłouchów.  

 Radna Zofia Filipowicz zwróciła się do Radnej Marty Pateny w sprawie małej ilości 
ośrodków zdrowia. 

 Radny Marek Mariusz Tytko poruszył kwestię ciągnącej się długo budowy Centrum 
Kultury i Rekreacji na Woli Duchackiej oraz przejścia między ulicą Włoską a 
Czarnogórską. 

 Radna Małgorzata Łach powróciła do kwestii służby zdrowia – możliwość wyboru 
ośrodka i poprosiła Radna Martę Patenę o środki na badania profilaktyczne. 

 Radna Teresa Grzybowska w związku ze 100-leciem przyłączenia Podgórza do 
Krakowa, zawnioskowała do Radnej Marty Pateny, aby wydarzenia z tym związane 
organizowane były również w dzielnicach peryferyjnych. Głos w tej sprawie zabrali 
również Przewodniczący Krzysztof Sułowski i Radna Miasta Krakowa Marta Patena. 

 Radny Mariusz Marek Tytko poprosił o uczczenie minutą ciszy powstańców, w związku z 
rocznicą powstania styczniowego. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
zgłoszono. 
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 Przewodniczący Rady, w związku z prośba Radnego Mariusza Marka Tytko, poprosił 
o minutę ciszy. 

 
Ad. 6. Zamknięcie sesji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 19.35 zamknął obrady III sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 
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